
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 3. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 507

Vil ministeren tage initiativ til, at det gøres obligatorisk for kommunerne at indberette an-

tallet af BPA-ordninger hvert år, herunder også for de seneste fem år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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